

TACTITE

觸藝塗







A high performance solution for demanding interiors, Tactite creates a tough, durable and hygienic wall coating. The finish is exceptionally hardwearing and easy to clean, making it highly suitable for commercial interiors such as hospitals, schools, offices and high traffic public areas where cleanliness is essential. Also ideal for domestic use, Tactite features a 'soft touch' feel to create a warm, inviting interior with a suede or textured finish.

觸藝塗 (Tactite) 耐用、防刮和衛生,是一種高性能的水性塗料,其易於打理的特性,尤其適用於各種注重清潔的室内環境,如醫院、學校、辦公室、公共空間等,亦適合一般家居。觸藝塗 (Tactite) 可塑性高,能夠融入各式各樣的室內設計風格,不但有如小山羊皮般的觸感,更能營造出溫馨舒適的柔和空間。

- · A cost effective alternative to wall paper and vinyl wall coverings 比牆紙和膠質牆布更經濟,是更划算的替代品
- · Provides a seamless, durable, cleanable, hardwearing and low maintenance wall finish 提供無縫、耐用、可清洗、耐磨和易打理的牆面
- Available in a wide range of 36 colours with a 'soft touch' suede-look effect 提供擁有小山羊皮觸感的 36 種標準顏色
- · Washable and scrubbable matt finish, tough and durable 可洗刷的啞光飾面、堅固耐用
- · Hugely popular modern designer finish 深受設計師喜愛、充滿時尚感的飾面
- · Formulated to prevent mould, mildew and bacterial growth (including MRSA and E.Coli) 可防止黴菌和細菌生長(包括金黃葡萄球菌和大腸桿菌)
- · ASTM E84 Class 'A' fire rated 達到美國防火"A"級
- Excellent stain and scrub resistance (washable surface)
 強效抗污和耐磨(可洗刷)
- Low VOCs and low odour 低揮發性有機物 (VOC) 和低氣味
- Coverage rate: 8-10m² (two coat application)
 覆蓋率: 8-10m² (兩層)





PRODUCT DESCRIPTION 產品介紹	A water-based decorative wall coating creating a tough, durable and hygienic finish. Features a 'soft touch' feel with a suede finish.	帶有小山羊皮觸感的水性飾面,耐用、防刮 和衛生
COLOUR PALETTE 顔色選擇	36 colours	36 種標準顏色
TEST DATA 測試數據	Scrub Resistance ASTM D2486: 1,150 cycles ISO 2812: Class 2 - washable	<u>耐磨性</u> ASTM D2486: 1,150 次 ISO 2812: 第二級 (可洗刷)
	Stain Resistance (ASTM D1308) Coffee 4, red wine 4, vinegar 5, tomato sauce 5, mustard 3, strawberry preserve 5 (1= poor 5 = excellent)	抗污性 (ASTM D1308) 咖啡 4, 紅酒 4, 醋 5, 茄汁 5, 芥末 3, 草莓果醬 5 (1=劣 5=優)
Anti-Microbial Preservation 抗菌力	Mould resistance (ASTM D3273) 10/10/10 Mildew resistance(ASTM D3274) 10/10/10 (1= poor 10 = no growth)	防黴性 (ASTM D3273) 10/10/10 防霉性 (ASTM D3274) 10/10/10 (1=劣 10 =沒有增生)
	Anti-Fungal Activity No visible growth Anti-Algal Activity No visible growth Anti-Bacterial (JIS Z2801) E.Coli, MRSA, Salmonella: No bacteria survived	抗真菌活性 沒有明顯增生 抗藻活性 沒有明顯增生 抗菌性 (JIS Z2801) 大腸桿菌,金黃葡萄球菌,沙門氏菌:
Fire Test 防火測試	ASTM E84: Class A	沒有細菌存活 ASTM E84: "A"級
VOC CONTENT 低揮發性有機物含量	ASTM D3960 (USA EPA <250g/l) 67g/l	ASTM D3960 (美國環保署 <250 克/升) 67 克/升
	BS ISO EN 11890-2 EU limit for this product (cat A/I): 200 g/I (2010). This product contains max 10g/I VOC	BS ISO EN 11890-2 歐盟對於此產品的限制 (類別 A / I): 200 克/升 (2010)。 此產品每升最多含 10 克低揮發性有機物
COVERAGE RATES 覆蓋率	8-10m²/litre (two coat application)	8-10 m ² / 公升(兩層)
MANUFACTURER 生産商	Manufactured in the UK by Armourcoat Ltd	由藝紋塗 (Armourcoat Ltd) 於英國製造
HEALTH & SAFETY 建康與安全	Non-toxic. Refer to Material Safety Data Sheet for further information.	無毒。請參閱《材料安全數據表》查看更多 信息。
SUITABLE SUBSTRATES 合適的底材	Can be applied to our recommended substrates which should be clean, dry, firm, true, will not crack and are correctly prepared. The best substrates to work on are taped and jointed plasterboard and freshly plastered walls that are fully dry. Tactite can be applied to existing painted surfaces provided that the paint is well adhered to the wall.	可以應用於我們建議的底材,最好使用已完成來口紙帶的石膏板,以及批盪已完全乾透的牆。 如希望直接在現有的牆上使用觸藝塗 (Tactite),須確保現有的油漆能牢固地點附在牆壁上,且是清潔、堅固、平整及不會出現
STORAGE 儲存	Store in good dry conditions between 5 – 25°C. Protect from frost, sunlight and sources of direct heat. Keep container sealed when not in use. Shelf life in an unopened container under correct storage conditions is 12 months from date of manufacture.	存放在 5 - 25°C 的乾爽環境下。 避免霜凍、避免陽光直射和直接接觸熱源。 不使用時須密封容器。 若妥善儲存,未開封的產品保質期為生產日 起 12 個月。



Armourcoat PRC Sole Agent (including Hong Kong & Macau) 藝紋塗 Armourcoat 獨家代理商 (中國內地、香港及澳門) Lezard Design & Contracting Co., Ltd. 色譯藝術裝飾有限公司

Unit 5B, Cheung Wah Industrial Building, 10-12 Shipyard Lane, Quarry Bay, Hong Kong 香港鰂魚涌船塢里 10-12 號長華工業大廈 5 樓 B 室 Tel 電話: (852) 2591 1268 | Fax 傳真: (852) 2892 0182 Email 電郵: info@lezard.com.hk | URL 網址: http://www.lezard.com.hk

Manufacturer 生産商: ARMOURCOAT Limited 藝紋塗 The World's Leading Manufacturer of Surface Finishes 領先的裝飾塗料廠家

